
Zápis č. 3 / 2018-2019 z jednání studentské rady konané dne 6. 11. 2018 

Schůzi řídil: Mikuláš Misterka 

Záznam jednání: 

 Rozdělily se pozice pro Vánoční koncert. Role moderátora se ujme Matěj Hronek 

(septima), o techniku se postará Vratislav Ležal (oktáva), přípravu tělocvičny a její 

následný úklid obstarají třídy septima a 2. B. Výzdobu tělocvičny zajistí 1. B a plakáty 

připraví studenti tercie. Zájemci o úkol sestavení programu mají čas se přihlásit 

do 14. 11. 

 Zástupci obdrželi informaci, že se školní mikiny musí zaplatit do 7. 11. Dominik Sulek, 

který je zodpovědný za nákup mikin, se pokusí domluvit s dodavatelem pozdější 

termín zaplacení, přesněji 14. 11.  

 Dohodlo se, že pro příště se nesmí datum splacení mikin krýt se školními akcemi. 

 Naším delegátem v České středoškolské unii byl zvolen Matěj Mareček (sexta). 

 Zástupci studentů, kteří se zúčastnili přednášky hosta z Akademie věd, došli k závěru, 

že jsou podobné akce velmi přínosné pro studenty plánující studovat na vysoké škole 

s přírodovědným zaměřením, avšak pro zbylé studenty postrádají smysl. Vedení rady 

se bude tímto tématem zabývat při jednání s vedením školy. 

 Zástupci se seznámili s možnostmi zajištění efektivnější komunikace v radě. 

Rozhodnutí, jaká platforma nahradí Facebook, přijde na řadu při příštím jednání. 

 Sexta byla pochválena za organizaci tematického dne Halloween. 

 Organizace příštího tematického dne (Suit up) připadla 1. A. Akce se koná 30. 11. 

 Studentům byla připomenuta nutnost přezouvání. 

 Byly předány informace k volejbalovému turnaji Hrajeme pro … (Počty hráčů, datum 

odevzdání soupisky). Dále musí všichni hráči v určený den v týdnu přinést 

občerstvení, které se bude prodávat studentům a veškerý výdělek zamíří na pomoc 

vybraným postiženým dětem. 

 

 Zapsal: Jan Čemus, kvinta 


